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استاندارهرمزگان:   

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

مهدی دوســتی در نشست شــورای مسکن استان 
هرمزگان با تاکید بر لزوم تسریع در احداث مخازن 
آب مورد نیــاز پروژه های نهضت ملی مســکن، 
اظهار کرد: در حــال حاضر باید اعتبارات موجود 
با اولویت مراکز جمعیتی در نهضت ملی مســکن 
برای ایجاد زیرساخت های آبرسانی و برق رسانی 

هزینه شود.
وی با اشــاره به در پیش بودن ســفر رییس جمهور به 
اســتان، افزود: واحدهای مســکونی که آماده تحویل 
هستند باید با اولویت، زیرساخت آب و برق آن ها ایجاد 
شــود تا همزمان با سفر رییس جمهور به بهره برداری 

کامل برسد.
رییس شورای مسکن استان هرمزگان، با تاکید بر لزوم 
انتقال ســند مالکیت زمین های ملی روستاها به بنیاد 
مسکن، برای احداث واحدهای نهضت ملی مسکن، 
ادامه داد: باید زمین به روستائیان برای احداث مسکن 
تحویل داده شود و موانع خانه سازی در روستاها از میان 

برداشته شود.
وی، با بیان اینکه رشــد کلاس اولی های هرمزگان در 
سالجاری ۴.۵ درصد یعنی ۲ برابر رشد جمعیت بوده 
اســت، گفت: باید تلاش کنیم  ســرانه آموزشی شهر 
بندرعباس را که پایین تر از ســایر شهرســتان است با 
اولویت مراکز جمعیتی نهضت ملی مسکن ارتقا دهیم.

هرمزگان باید در طرح نهضت ملی مســکن در بخش 
شهری و روســتایی افزون بر ۶۵ هزار واحد بسازد که 
۵۰ هزار واحد مسکونی آن در شهرها و ۱۵ هزار واحد 

دیگر در روستاهاست.
دانشگاه ها به توسعه زنجیره معدنی استان ورود کنند

 مهدی دوســتی همچنین در نشست با روسا و اساتید 
دانشــگاه های هرمزگان، اظهارداشــت: بــا توجه به 
ظرفیت های معدنی خوبی که در استان داریم اما سهم 

معدن در اقتصاد استان کمتر از نیم درصد است و لازم 
است اساتید و پژوهشگران دانشگاه هی، جهت بالابردن 
بهره وری در این حوزه و آغاز کارهای جدید ورود کنند.

وی ادامه داد: اقتصاد دولتی بهره وری و خروجی لازم را 
ندارد از این رو دولت بر اساس اوامر رهبر معظم انقلاب 
به دنبال مردمی سازی اقتصاد است بر همین اساس در 
استان تلاش داریم بستر حضور بیشتر مردم در اقتصاد 

دریاپایه را شناسایی کنیم.
دوستی با بیان اینکه اقتصاد صورت های دیگری نیز دارد، 
گفت: باید به دنبال مدل های جدیدی در اقتصاد باشیم 
و حتی به سمت تفکیک مدیریت از مالکیت برویم تا با 
کمترین سرمایه گذاری به بیشترین بازدهی دست پیدا 

کنیم.
استاندار هرمزگان، با اشاره به طرح ساماندهی فاضلاب 
بندرعباس  گفت: با اســتفاده از یک مدل جدید، بدون 
اینکه ریالی در طرح ساماندهی فاضلاب بندرعباس، 
اعتبار دولتی هزینه شــود در حال اجرا اســت اما  در 
استان های دیگر برای چنین پروژه هایی اعتبارات دولتی 

صرف می شود.
دوستی عنوان کرد: یکی از مشکلات ما گسسته بودن 
زنجیره هایمان اســت به عنوان مثال ما در استان حجم 
بالایی فولاد و آلمینیوم تولید می کنیم اما حتی یک کیلو 
از تولیدات مان هم به درد کشتی ســازی نمی خورد بر 
همین اساس زنجیره ای برای تولید فولاد و آلمینیوم در 

گریدهای مورد نیاز صنعت پیشران مان تعریف کنیم .
وی با تاکید بر به کارگیری سیاســت های نرم افزاری 
در راســتای میل بــه اهداف توســعه ای، اضافه کرد: 
سیاستگذاری هایی بعضا نامتوازن،قاتل توسعه  است 
چنانچه شاهدیم بسیاری از زیرساخت ها و قابلیت های 
کشــور و اســتان با ظرفیت کامــل کار نمی کنند و به 
بهره وری نمی رســیم که نمونه واضح آن بندر شهید 
رجایی است که ۶ میلیون TEU ظرفیت دارد اما در بالای 
۲ میلیون TEU نفسش به شماره می افتد. نماینده عالی 
دولت در استان هرمزگان، ابرازداشت: انجام اصلاحات 
نرم افزاری در بنادر استان را آغاز کرده ایم و در این راستا 

پیشنهاداتی به دولت ارائه شده است.
دوستی، با اشاره به طرح توسعه سواحل مکران، گفت: 
بالاترین ثروت مکران، رطوبت هوا و شــرایط اقلیمی 
اســت، به عنوان مثال ما در بشــاگرد در حال احداث 
بزرگترین مزرعه نخیلات از نوع مجول هســتیم که 
کیلویی ۱۵ دلار قیمت دارد و می تواند ارز آوری بالایی 
داشته باشد اما تعریف مظاهری از توسعه موجب شده 

است که کمتر به سراغ چنین طرح هایی برویم.
وی با اشاره به واردات ۸ میلیارد دلاری نهاده های دامی 
به کشــور، عنوان کرد: اگر پژوهشگاه های دانشگاهی 
بتوانند در تولید جلبک برای استفاده در زنجیره خوراک 
دام مشارکت کنند آمادگی داریم حمایت های ویژه ای 

داشته باشیم.

کوتاهی در اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
هرمزگان از هیچ مدیری پذیرفتنی نیست

        اقتصاد کیش -     استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه طرح نهضت ملی مسکن اصلی 
ترین وعده دولت به مردم است، گفت: همه 
کارگزاران دولت باید با اجرای این طرح 
همراه باشند و کوتاهی از هیچ مدیری در 

این امر مهم پذیرفته نیست.

 

اقتصــاد کیش -    مدیــرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفــت: ۱۸۸ دانش آموز 
هرمزگانی در کنکور ۱۴۰۲ در رشــته های پزشکی، دندانپزشکی و دارو سازی قبول 

شده اند که نسبت به کنکور سال قبل دارای رشد ۲/۴۹ درصدی است.
محمد قویدل، مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان طی گزارشی بیان کرد: خوشبختانه 
امسال شاهد رکورد بی سابقه قبولی دانش آموزان هرمزگانی در رشته های گروه پزشکی 
هستیم که ناشی از توانمندی دانش آموزان هرمزگانی، تلاش معلمان و همراهی والدین 

بوده است.
قویدل افزود: در کنکور سال گذشته تعداد پذیرفته شدگان رشته پزشکی، دندانپزشکی 
و دارو سازی ۱۲۶ نفر بوده اند و امسال با افزایش ۲/۴۹ درصدی شاهد قبولی ۱۸۸ دانش 
آموز هستیم که آمار پذیرش این رشته ها در چند سال اخیر روند صعودی داشته است.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان اضافه کرد: ناحیه یک بندرعباس با ۶۰ قبولی، 
ناحیه دو بندرعباس با 3۰ قبولی، بندرلنگه و پارسیان با ۱۵ قبولی، بستک با ۱۴ قبولی، 
قشم و رودان با ۱۰ قبولی و جناح با ۹ قبولی بیشترین آمار قبولی را در بین مناطق آموزش 

و پروش استان به خود اختصاص داده است.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان خبر داد:

رشد ۲/۴۹ درصدی هرمزگان
 در قبولی رشته های پزشکی

اقتصاد کیش -   مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در کمیته مدیریت ماهیانه شرکت 
گفت: در طرح های توســعه فولاد هرمزگان ،تامین مــواد اولیه و تولید محصولات 
پایین دستی را در نظر گرفته ایم و با اجرای این طرح ها، دیگر نسبت به تامین مواد اولیه 

و تک محصولی بودن دغدغه نخواهیم داشت.
جلسه کمیته مدیریت ماهیانه شرکت فولاد هرمزگان با موضوع بررسی عملکرد ۶ ماهه 
شرکت، چالش ها و استراتژی ها با حضور عطاالله معروفخانی مدیرعامل، معاونان و 

مدیران برگزار شد.
در این جلسه معروفخانی با اشاره اهمیت ایمنی در محیط کار و لزوم افزایش توجه به 
موضوع ایمنی، بیان کرد: خوشبختانه عملکرد فولاد هرمزگان در زمینه ایمنی قابل قبول 
بوده و در هیچ یک از واحدها به سطح هشدار نرسیده است. سلامتی تک تک کارکنان 
برای ما بسیار مهم بوده و اقدامات لازم در جهت افزایش ایمنی و کاهش آلاینده های 

زیست محیطی، در دستور کار قرار گرفته است.
وی حرکت به سمت استفاده از ابتکارهای دانش بنیان را برای کاهش مصرف انرژی 
ضروری دانست و خاطرنشان کرد: علاوه بر محدودیت های انرژی که از اواسط خرداد 
ماه تا پایان شهریور ماه برای صنعت فولاد اعمال شد، افزایش بهای انرژی برای برق و 
گاز چالش دیگر است. از این رو باید برای کاهش مصرف انرژی برنامه ریزی های لازم 
صورت گیرد. هم اکنون بسیاری از شرکت های دانش بنیان مدعی هستند با ابتکارها و 
روش های جدید، راهکارهایی برای کاهش میزان مصرف انرژی در صنعت فولاد در 

حوزه های گوناگون پیدا کرده اند.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان تصریح کرد: امروزه باید به شرکت های دانش بنیان 
برای کاهش مصرف انرژی اعتماد و از آن ها برای ارائه راهکارهای لازم دعوت کنیم. هر 
اندازه بتوانیم میزان مصرف انرژی را برای تولید محصول نهایی کاهش دهیم، به همان 
اندازه، در هزینه ها صرفه جویی حاصل خواهد شد و به این ترتیب موجبات کاهش 

بهای تمام شده و افزایش سودآوری فراهم خواهد شد.
معروفخانی در ادامه جلسه سرعت اجرای طرح های توسعه ای را مطلوب عنوان کرد 
و گفت: آرزوی دیرینه مردم استان هرمزگان و کارکنان شرکت فولاد هرمزگان، تکمیل 
زنجیره تولید فولاد اســت و این مهم به زودی با اجرای طرح های توســعه ای فولاد 
هرمزگان محقق خواهد شد. علاوه بر این، با اجرای این طرح ها دیگر دغدغه تامین 
مواد اولیه را نخواهیم داشــت و خودکفا خواهیم شد. ضمن اینکه فولاد هرمزگان از 
تک محصولی بودن نیز خارج خواهد شد و قدرت رقابت خود را نسبت به دیگر رقبا 
افزایش خواهد داد. در همین حال، با اجرای طرح های توسعه پایین دستی، با توجه به 
تولید محصول دارای ارزش افزوده بالاتر، درآمد و ســودآوری قابل توجهی نصیب 

فولاد هرمزگان خواهد شد.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان:

با اجرای طرح های توسعه،
 از تک محصولی بودن خارج می شویم

اقتصاد کیش -     معاون فنی شرکت ملی پست کشور گفت: در سال های اخیر بخش 
زیادی از وسایل نقلیه پستی به خاطر سن بالا از رده خارج شدند و باتوجه به افزایش 
ترافیک که به دلیل کرونا و هم گرایش مردم به دولت الکترونیک داشتیم، ناگزیر شدیم 

برای ارسال بخش زیادی از مرسولات از توان بخش خصوصی استفاده کنیم.
محمد احمدی با اشاره به نوسازی ناوگان خطوط پستی اظهار داشت: خطوط پستی 
اصلی ترین شریان پست کشور است یعنی مستقیما در سیر مرسولات و هم رضایت 
مشتریان تاثیرگذار است و عامل اصلی محرک خطوط پستی هم وسیله نقلیه است، در 
سال های اخیر بخش زیادی از وسایل نقلیه پستی به خاطر سن بالا از رده خارج شدند و 
باتوجه به افزایش ترافیک که در چند سال اخیر هم به دلیل کرونا و هم گرایش مردم به 
دولت الکترونیک داشتیم، ناگزیر شدیم برای ارسال بخش زیادی از مرسولات از توان 

بخش خصوصی استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه کیفیت، امنیت و مسائل سیر مرسوله در رضایت مشتری تاثیر مستقیم 
دارد، افزود: امسال ۶۷ وسیله نقلیه سنگین و نیمه سنگین شامل ۴۰ کامیون و ۲۷ کامیونت 
خریداری شد و ۱۵ خط جدید برای این وسایل نقلیه تعریف و علاوه بر این تصدی ۱۰ 

خط را نیز تغییر و بهینه سازی کردیم.
معاون فنی شــرکت ملی پست کشور گفت: از جمله خطوط موثر در سرعت سیر و 
زمان بندی خط سیستان و بلوچستان و هرمزگان است، همه خطوط به استثنای این دو 
استان مستقیم بودند که امسال خطوط به مقصد این دو استان نیز مستقیم شد که تاثیر 
زیادی در زمان سیر و کسب و کارها داشته و همچنین این استان ها از بن بست خارج 

می شوند.
وی با بیان اینکه نوسازی ناوگان حتما روی ایمنی مرسولات موثر است، خاطرنشان 
کرد: ما منکر استفاده از ظرفیت بخش خصوصی برای مرسولات پستی نیستیم اما بخش 
خصوصی مرسولات را به صورت بارنامه ای ارسال می کرد و این در زمان سیر بار مردم 
موثر است، ضمن اینکه در اکثر دنیا هم ارسال مرسوله های پستی و ناوگان مرسوله ها در 
دست دولت است، علاوه بر اینها توسعه و نوسازی ناوگان در بحث استاندارد، امنیت 

و سیر موثر است.
احمدی تاکید کرد: طبق برآورد در بازه زمانی 3 ساله ۲۸۵ کامیون و کامیونت جدید نیاز 
داریم که به ناوگان اضافه شود تا توان فعلی را پاسخگو باشد، در این راستا دولت باید 

کمک کند که بتوانیم این تعداد را خریداری کنیم.

معاون فنی شرکت ملی پست مطرح کرد:

خروج هرمزگان از بن بست پستی

اقتصاد کیش -    به مناسبت گرامیداشت هفته کودک، به نام دانشمند مولفان هرمزگانی 
در بندرعباس نهال درختان گرمسیری کاشت شد.

مســئول مرکز شــماره3)فراگیر( کانون بندرعباس از کاشت نهال به نام دانشمندان، 
اندیشــمندان و مفاخر ادبی هرمزگان خبر داد و گفت: به مناسبت گرامیداشت هفته 
کودک، الگو سازی و معرفی دانشمندان بومی به کودکان، به کاشت نهال به نام ۶ چهره 

علمی و فرهنگی استان اقدام کردیم.
راضیه سلیمانی پور افزود: در این برنامه، نهال درختان بومی و مقاوم لور و  گل ابریشم 
در محوطه مرکز شماره3)فراگیر( در بلوار جلال آل احمد، نبش خیابان حافظ در محله 

زیبا شهر بندرعباس، کاشت شد.
وی ادامه داد: نهال های این نهالستان به نام دوستدار دانایی به نام های پرفسور عبدالمجید 
ارفعی- متخصص زبان های باستانی، پرفسور حسام الدین ارفعی- فیزیکدان، پرفسور 
ضیاءالدین بنی هاشمی- متخصص گیاه پزشکی، پرفسور منوچهر وثوقی شهواری- 
شــیمی دان، پرفسور محمد امین شکراللهی- ریاضی دان و پرفسور خسرو خواجه- 

متخصص علوم زیستی، توسط مسئولان کانون و کودکان کاشت شدند.
سلیمانی پور اضافه کرد: برگزاری محفل ادبی حافظ خوانی با حضور اعضاء ادبی مرکز 
فراگیر، برگزاری جشن روز جهانی کودک با حضور ۸۰ دانش آموز دبستان فروغ دانش 

و ویژه برنامه جشن کودکانه و نمایشگاه از دیگر برنامه های این مرکز بود.

کاشت نهال به نام مولفان و دانشمندان 
هرمزگانی در بندرعباس

اقتصاد کیش -      ۱۰۰ کانتینر حاوی کالاهای متروکه از بندر شهید رجایی هرمزگان 
به منطقه ویژه اقتصادی سیرجان در استان کرمان منتقل شد اما به گفته عباس سام نژاد 
مدیرکل اموال تملیکی کرمان، این استان در راستای تحقق دستور معاون اول رییس 

جمهور پیرو تخلیه بنادر از کالاهای رسوبی، آمادگی انتقال یکهزار کانتینر را دارد.
پس از دستور محمد مخبر معاون اول رییس جمهور در۱۶ شهریورماه امسال سازمان 
جمع آوری و فروش اموال تملیکی ۱3 اســتان، نیروهای خود را برای اجرای این 
دســتور پای کار آورد که برخی اســتان ها نیروی انسانی مورد نیاز برای اجرای امور 
اداری را در اختیار قرار داده و استان کرمان هم با توجه به زیرساخت هایی که دارد، 

کالاهای متروکه را برای تعیین تکلیف منتقل می کند.
بسیج نیروهای اموال تملیکی کشور به خاطر آن است که از سال ۱3۹۰ تا پایان سال 
۱3۹۹ تعداد ۲ هزار و ۲۶۱ فقره اظهارنامه به اداره کل اموال تملیکی هرمزگان ارسال 
شد، در صورتی که از ابتدای سال ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲، تعداد ۶ هزار و ۸۸ اظهارنامه کالای 
متروکه به اموال تملیکی این اســتان ارســال شده است و اکنون باید حدود سه هزار 

کانتینر از بندرشهید رجایی در مدت زمان یک ماه تعیین تکلیف شود.
اداره کل جمع آوری و فروش اموال تملیکی کرمان در مرحله نخست با استفاده از 
ظرفیت ریلی منطقه ویژه اقتصادی سیرجان که خط راه آهن آن تا انبار کشیده شده 
اســت، ۱۰۰ کانتینر را منتقل کرد و در مراحل بعدی برای انتقال تعداد بیشــتری از 
کانتینرهای حاوی کالاهای متروکه اقدام خواهد کرد. انتظار می رود یکهزار کانتینر 
توسط اداره کل اموال تملیکی کرمان به مناطق ویژه اقتصادی سیرجان و بم در این 

استان منتقل شود.
دولت ســیزدهم از بدو آغاز به کار رویکرد جدیدی را در قبال این سازمان در پیش 
گرفت و آن را مورد توجه خاص قرار داد که بازدیدهای رئیس جمهور از انبارهای 
این ســازمان را که تا آن زمان بی ســابقه بود را می توان در هم این راستا اشاره کرد، 
در همین راستا بود که با توجه به وضعیت ناگوار انبارهای سازمان که از سال های 
قبل به جامانده بود دستور ساماندهی انبارها و تعیین تکلیف کالاها از سوی رئیس 
جمهور صادر شــد تا این ســازمان به ریل اصلی خود که همان " امین اموال دولت، 

حافظ حقوق ملت" است، باز گردد.
در ادامه سیاست دولت سیزدهم در تعیین تکلیف کاهای متروکه، در پی گزارشاتی 
دربــاره دپو بیــش از ۲۵ هزار کانتینر حاوی کالاهای وارداتی مختلف در گمرکات 
شهید رجایی و شهید باهنر، محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور ۱۶ شهریور به 

استان هرمزگان سفر کرد.

انتقال کانتینرهای حاوی کالاهای 
رسوبی از هرمزگان به کرمان

اقتصاد کیش -   مدیرکل اســتاندارد استان هرمزگان: نقش سازمان استاندارد در 
تحقق اقتصاد دریامحور تقویت می شود.

محمد ســروش سهیلی راد با اشاره به ظرفیت هایی ویژه دریایی استان هرمزگان، 
اظهار کرد: در تمام کشورهای جهان دریا و نوار ساحلی دارای ظرفیت های بی بدیل 
اقتصادی هستند که برخی از کشورهای جهان به خوبی توانسته اند این ظرفیت ها را 

در خدمت اقتصاد به کار بگیرند.
وی با اشاره به لزوم تقویت اقتصاد دریا محور، ابراز کرد: تقویت اقتصاد دریا محور 
و تمرکز روی این زمینه یک اصل برای تحقق توســعه پایدار در استان هرمزگان 
محسوب می شود چراکه بیش از 3۰ درصد از مساحد کشور را استان هایی با نوار 

ساحلی تشکیل می دهند.
مدیرکل استاندارد هرمزگان، با اشاره به لزوم نقش آفرینی نظام استاندارد در اقتصاد 
دریامحور، تصریح کرد: برای تقویت نقش استاندارد در تحقق اقتصاد دریاپایه در 
استان هرمزگان جلسات مختلفی با مسئولان استان هرمزگان برگزار شد و تبادل 

نظر در این خصوص صورت گرفت.
سهیلی راد با اشاره به دستور رئیس سازمان ملی استاندارد کشور در خصوص تمرکز 
بر اقتصاد دریامحور، خاطرنشان کرد: در جلسه ای که با مدیرکل بنادر و دریانوردی 
 FTP، LSA ،استان هرمزگان برگزار شد، استانداردهای بین المللی حوزه بانکرینگ
و راه های تقویت نقش آفرینی سازمان استاندارد در تقویت و رشد اقتصاد دریامحور 

بحث و تبادل نظر شد.
وی، با اشاره به اهمیت توجه به مسائل استاندارد در تحقق توسعه، افزود: در آینده ای 
نزدیک تفاهم نامه مشترکی میان سازمان استاندارد و اداره کل بنادر و دریانوردی با 
هدف ایجاد کمیته ای فنی برای تدوین استانداردهای ملی در زمینه های مختلف 

اقتصاد دریا محور منعقد خواهد شد.
مدیرکل استاندارد هرمزگان تشریح کرد: با توجه به ابعاد گسترده ملی و بین المللی 
اجرای مقررات ســازمان جهانی بنادر و دریانوردی)IMO( در حوزه بانکرینگ، 
نقش آفرینی نظام استاندارد می تواند سهم به سزایی در بهرهمندی بیشتر کشور از 

حضور در بازارهای اقتصاد بین المللی ایفا کند.
همایش آشنایی با فرایند تدوین استاندارد بین المللی برگزار شد

ســهیلی راد در ادامه با اشاره به برگزاری همایش آشنایی با تدوین استانداردهای 

بین المللی، گفت: جهت آشنایی بیشتر اساتید و دانشجویان حوزه استاندارد، همایش 
آشنایی با فرایند تدوین استانداردهای بین المللی در بندرعباس برگزار شد.

وی، با اشاره به اهمیت بهره گیری از مزایای تدوین استانداردها و ارائه نظر نخبگان 
کشور در کمیته های فنی استانداردهای بین المللی، مطرح کرد: این همای با حضور 
اساتید دانشگاه های سراسر استان هرمزگان، نخبگان، صاحب نظران صنایع فولاد، 
آلومینیوم، نفت ستاره و نماینده های کمیته های بین المللی تدوین استاندارد برگزار 

شد.
مدیرکل استاندارد هرمزگان خاطرنشان کرد: در این همایش نماینده ۲ کمیته متناظر 
فعال در استان هرمزگان شامل کمیته فنی متناظر مواد برای تولید آلومینیوم اولیه که 
دبیرخانه آن در شرکت آلومینیوم مستقر است و کمیته فنی متناظر سنگ آهن و آهن 
اسفنجی احیاء مستقیم که دبیرخانه آن در فولاد مستقر است گزارشی از عملکرد 

کمیته های خود ارائه کردند.
سهیلی راد اظهار کرد: اســتانداردهای بین المللی مربوط به سازمان های جهانی

ISO،IEC،CODEX و ASTM بوده و عضویت نخبگان در کمیته های متناظر آن 
ها سهم بسزایی در برخورداری صنایع از نظرات نخبگان ایرانی دارد به همین جهت 
از متخصصان و علاقه مندان اینن حوزه برای حضور در این میدان دعوت می کنم.

نقش سازمان استاندارد در تحقق اقتصاد دریامحور 
تقویت می شود

مدیرکل استاندارد هرمزگان:


